

Dear PGME Community,

A lot of information circulated at yesterday's meeting and I wanted to thank you for showing up in such great numbers. I would like to clarify a very important point that was made yesterday during the meeting and which regards the FMRQ collective agreement. The collective agreement is **not** suspended. Due to the COVID-19 pandemic and to ensure our hospitals can provide adequate patient care, our health care establishments have the authority to redeploy residents to clinical services in urgent need.

Armand

Chers membres de la communauté de la formation médicale postdoctorale,

Beaucoup d'information a circulé lors de la réunion d'hier, et je vous remercie d'y avoir assisté en si grand nombre. Je souhaite clarifier un point très important qui a été soulevé durant la réunion et qui concerne l'entente collective de la FMRQ. L'entente collective **n'est pas** suspendue. En raison de la pandémie de COVID-19 et pour nous assurer que nos hôpitaux sont en mesure de dispenser des soins adéquats aux patients, nos établissements de soins de santé ont l'autorité de redéployer les résidents vers des services cliniques qui présentent des besoins urgents.

Armand